



# communiqué

N<sup>o</sup>: 16  
No.:

JANUARY 31, 1984  
LE 31 JANVIER 1984

## OFFICIAL CANADIAN REPRESENTATION AT THE INAUGURATION OF THE PRESIDENT OF VENEZUELA

---

The Honourable Allan J. MacEachen, Deputy Prime Minister and Secretary of State for External Affairs, is pleased to announce that the Honourable Bennett Campbell, P.C., M.P., Minister for Veterans Affairs, will represent the Government of Canada at the inauguration of the new President of Venezuela, Dr Jaime Lusinchi. The inauguration ceremonies will take place in Caracas, Venezuela, on February 2, 1984.

\* \* \*

## REPRÉSENTATION CANADIENNE À L'INAUGURATION DU PRÉSIDENT DU VENEZUELA

---

L'honorable Allan J. MacEachen, vice-premier ministre et secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, a annoncé aujourd'hui que l'honorable Bennett Campbell, C.P., ministre des Affaires des anciens combattants, représentera le Gouvernement du Canada à l'investiture du nouveau président du Venezuela, le Docteur Jaime Lusinchi. Les cérémonies d'investiture auront lieu à Caracas au Venezuela le 2 février 1984.

- 30 -